

# UMS - Juara antara Institut Pengajian Tinggi di Malaysia dan 1<sup>st</sup> Runner di Peringkat Asean

Disediakan oleh : Profesor Madya Dr. Chye Fook Yee

Pasukan UMS yang terdiri daripada 4 pelajar tahun akhir (Shian Tan Heng Siew Lai Yee, Cheng Xue Chin dan Ng Sak Ling) dari Sekolah Sains Makanan dan Pemakanan telah diisytiharkan sebagai juara bagi Pertandingan *Quiz Food Bowl* dalam Sains Makanan ke-7 dan Seminar Teknologi yang diadakan di Universiti Monash Kampus Sunway pada 19-20 Feb 2011. Acara dwi-tahunan ini dianjurkan oleh Malaysian Institute of Food Technology (MIFT), dengan kerjasama universiti tempatan awam dan swasta yang menawarkan Program Sains Makanan dan Teknologi. Terdapat 9 universiti iaitu UMS, USM, UPM, UKM, USIM, UiTM, UMT, Unisza dan Monash University (kampus Malaysia) telah mengambil bahagian dalam persaingan selama dua hari yang menghimpunkan mahasiswa dan lepasan ijazah untuk bersaing dalam pelbagai aktiviti dan persembahan. Kejayaan pasukan UMS untuk menguasai tempat pertama dan kedua dalam Pertandingan *Quiz Food Bowl* membuktikan bahawa Program Teknologi Sains Makanan kita adalah antara yang terbaik di Malaysia! UMS Boleh!

Dalam kategori pertandingan lain, peserta pascasiswazah UMS (Yim Hip Seng, calon PhD) telah memenangi tempat ketiga dalam pembentangan kertas penyelidikan. Pemenang bagi Pertandingan *Quiz Food Bowl* dan kertas penyelidikan terbaik akan mewakili Malaysia ASEAN Food Conference 2011, yang telah diadakan di BITEC, Bangkok, Thailand. Pasukan UMS pada Pertandingan *Quiz Food Bowl* telah dipilih untuk mewakili Malaysia ke pertandingan yang sama di peringkat Asean yang diadakan bersempena dengan 12th Asean Persidangan Makanan. Mereka disokong sepenuhnya oleh MIFT (di bawah Dana Integrasi Jepun-ASEAN), Persatuan Sains Makanan dan Teknologi Thailand (FoSTAT) serta Jabatan Hal Ehwal Pelajar, Universiti Malaysia Sabah.

Pasukan UMS yang diwakili oleh Shian Tan Heng Siew Lai Yee, Cheng Xue Chin dan Ng Sak Ling, pelajar tahun akhir dari Sekolah Sains Makanan dan Pemakanan telah mengambil cabaran yang mewakili Malaysia untuk ASEAN Pertandingan *Quiz Food Bowl* 2011, yang diadakan sempena Persidangan Makanan ke-12

Asean di Bangkok, Thailand dari 16-18 Jun 2011. Pasukan tersebut dibimbing oleh Profesor Madya Dr Chye Fook Yee, juga sebagai pensyarah pengiring untuk ke pertandingan tersebut. Pada tahun ini, pertandingan tersebut telah disertai oleh lima anggota ASEAN (Thailand, Indonesia, Filipina, Singapura dan Malaysia). Sekali lagi, pasukan UMS telah muncul sebagai *1st Runner Up* dalam pertandingan yang menarik dan sukar. Ia merupakan satu pencapaian cemerlang oleh pelajar-pelajar kita untuk menunjukkan kepada semua bahawa Program Sains Makanan dan teknologi UMS adalah berdaya saing dan setara dengan mana-mana program yang sama ditawarkan oleh Institut Pengajian Tinggi lain.

Pencapaian pelajar tersebut telah meletakkan UMS dalam peta dunia Sains dan Teknologi Makanan, sebagai persiapan ke arah mencapai pengiktirafan seluruh dunia melalui Program Akreditasi oleh Kesatuan Antarabangsa bagi Sains dan Teknologi Makanan (IUFoST).



Award presentation at the ASEAN Food Bowl Quiz in conjunction with 12<sup>th</sup> Asean Food Conference at BiTec, Bangkok, Thailand, 16 - 18 June 2011